
R
-rD

(D
(D

daal
Gemeente

oosen
@
ñomEnrÂAr

Datum 20 november 2OL7

Onderwerp Decentralisatie - Hoe effectief is de zorg?

Betreft het een raadsvoorstel/raadsmededel ing

in de cyclus?

Nee

Beleidsterrein Omgeving

Portefeuillehouder Van Poppel

Schriftelijke vraag

Hoe effectief is de hulp van de gemeente na de decentralisatie?

Zie:
Hulpverleners ieugdzorg noemen elkaar incompetent en schuiven verantwoordeliikheden af I

TROUW

De slechte samenwerking tussen hulpverleners blijkt uit onderzoek van Fontys Hogeschool in zes

Brabantse gemeenten naar de jeugdzorg. Hogeschool Fontys brengt haar rapport pas eind van de
maand naar buiten, maar in een boek over kindermishandeling dat het Tijdschrift voor Sociale
Vraagstukken onlangs heeft gepublíceerd, hebben de onderzoekers hun bevindingen reeds gedeeld

Duidelijk wordt, dat de decentralisatie van de jeugdzorg gezorgd heeft voor veel wantrouwen onder
zorgverleners en bovendien weinig efficiënte afstemming en overlegsituaties.

De PvdA-fractie heeft de volgende vragen voor het college:

1.Bent u bekend met deze publicaties?
2.Hoe is het gesteld met de situatie in Roosendaal? Bezien vanuit de beschreven resultaten van
onderzoek?
3.ls er een beeld te geven tussentijds, niet alleen ten aanzien van jeugdzorg, maar ook ten aanzien
van alle andere beleidsvelden zoals bijvoorbeeld ouderenzorg /zorgin het kader van de WMO?
4.Zijn er rapporten in Roosendaal bekend met een beschrijving van de huidige stand van zaken?

Dank voor uw antwoorden.

Namens de PvdA-fractie,

Paul Klaver



Wij beantwoorden de vragen als volgt:

L. Wij zijn bekend met het krantenartikel in dagblad TROUW. De publícatie waar naar verwezen

wordt in het artikel kennen wij niet. De reden hiervan is dat Fontys Hogeschool het rapport pas

eind deze maand publiceert.

2. Het onderzoek is uitgevoerd bij 6 gemeenten in Zuídoost-Brabant. Het beschreven beeld gaat

niet over onze regio. We herkennen het beeld wat wordt geschetst ook niet. We zien wel dat
samenwerking tussen zorgaanbieders iets is wat niet vanzelf gaat en uiteraard krijgen wij soms

signalen dat het even niet goed loopt. En dit vraagt om sturing. Deze sturing geven wij door
onder andere onze manier van inkoop en de positionering van de jeugdprofessional. Door
middelvan deze sturing ervaren wij dat zorgaanbieders steeds meer en beter gaan

samenwerken. Signalen over situatíes waar het soms knelt worden opgepakt en opgelost.
Kortom van excessen zoals beschreven in het krantenartikel is bij ons geen sprake.
Een belangrijke positieve ontwikkeling in onze regio is dat vanaf 2018 zorgaanbieders intensief
gaan samenwerken bij hoogcomplexe zorgvragen. Zorgaanbieders vormen zogenaamde
zorgcombinaties waarin alle expertise zit om de jeugdige en het gezin te ondersteunen.

3. Zoals bij vraag2 is aangegeven wordt het beeld wat is geschetst niet herkend ook niet binnen de
WMO. WegWijs is een voorbeeld waarbij gemeente met MEE West-Brabant en WíjZijn Traverse

een netwerkorganisatie vormt waarbíj wordt samengewerkt rondom de inwoner. Er zijn korte
lijntjes met de gecontracteerde zorgaanbieders en tot nu toe hebben we geen signalen over
knelpunten in de samenwerking tussen die partijen.

4. Er zijn geen rapporten beschikbaar waarin de situatie in Roosendaal specifiek wordt beschreven

Hoogachtend,

Het college van burgemeester en wethouders,

Namens dezen,

Corné van Poppel

Wethouder jeugd, Volksgezondheid, Welzijn,Zorgen Decentralisaties (coördinerend)


